
   
 
 
 
 

Protokoll från styrelsemöte 2015-10-08  

 
Närvarande: Michael Dahlman (dagens ordförande), Charlotte Lindström, Kenth 
Ljungberg, Sven Sassersson 
Adjungerad: Lars Collvin, Länsstyrelsen 
 

1. Michael förklarar mötet öppnat. 
 
2. Dagordningen kompletteras med punkterna ”Förändring av kontrollprogram”, 

”Hemsidan” och ”Kommande konferenser m m”. Punkten angående LRFs 
kommentarer om jordbrukets SRK ändras till ”Länsstyrelsens generella arbete 
med SRK”. Med dessa ändringar godkänns dagordningen enligt Bilaga 1.
     

3. Protokollet från styrelsemötet den 27 augusti 2015. Lars påpekar att i pkt 8 står 
”Inom ÖVRs verksamhetsområde finns sammanlagt åtta B-anläggningar varav 
fem inom Tommarpsåns avrinningsområde. Dessa genererar vardera 1800 
kronor per år att disponeras av ÖVR, summa 14400 kronor”  
Det rätta är: ”Inom Tommarpsåns avrinningsområde finns sammanlagt åtta 
B-anläggningar varav fem är medlemmar i ÖVR. Dessa genererar vardera 
1800 kronor per år att disponeras av ÖVR, summa 9000 kronor.” Med 
denna ändring godkänns protokollet och är därmed justerat.  
 

4. Förändringar av kontrollprogram (uppdrag 1 enligt förra protokollet, pkt 1c i 
Arbetsplanen). Lars Collvin presenterar ett förslag till utökad provtagning med 
utgångspunkt från de B-anläggningar som är medlemma i ÖVR. Syftet är att få 
fram medlemmarnas behov och att genomföra provtagningen så nära 
anläggningarna som möjligt. De anläggningar det gäller är: 
- Blenta AB (OBS två produktionsanläggningar inom Tommarpsåns avrinning) 
- Rosdala Lantbruk (berör både Tommarpsåns och Oderbäckens      
avrinningsområden) 
- Ronny Hammar, Östra Herrestad 
- Stiby Jordbruks AB 
- Östergård 
Lars har gått igenom alla villkor i tillstånden för dessa, dock inte var de har sin 
spridningsareal. För att kunna beakta djurhållningens effekter på vattenmiljön 
behövs info om var produktionen sker, var gödseln lagras och var gödseln 
sprids. Tanken är att ta fram förslag till nya kontrollpunkter, finansierade av 
anläggningarnas medlemsavgifter till ÖVR, för att hjälpa medlemmarna att 
genomföra sin recipientkontroll. Detta förslag till utökad provtagning 
kommuniceras med respektive verksamhetsutövare (anläggning) som sedan 
kan välja att gå vidare med förslaget till sin tillsynsmyndighet. Samtliga dessa 
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anläggningar använder sig av Anna Starck, HIR Skåne, som konsult. Styrelsen 
anser det lämpligt att inledningsvis kontakta Anna Starck för en preliminär 
dialog . Därefter avgörs om ÖVRs styrelsen ska träffa respektive VU eller om 
en skriftlig kommunikation räcker. 
Styrelsen beslutar följande: 
- Michael gör en fältkontroll av de provpunkter Lars föreslagit.  
- Michael och Lars reviderar det föreslagna programmet bland annat med 
utgångspunkt från dagens diskussion. 
- Lars skickar det reviderade förslaget till Charlotte och till Kenth. 
- Anna Starck bjuds in till ÖVRs nästa möte, den 2 december i Malmö. 
- Charlotte bjuder in Anna till mötet och skickar över förslaget. 
  

5. Länsstyrelsens generella arbete med Särskild recipientkontroll (SRK) 
Länsstyrelsen har skickat en remiss ”Jordbruket och recipientkontroll – underlag 
till vägledning för tillsynsmyndigheter” till länets 33 kommuner. 
Remissen innehåller ett omfattande underlagsmaterial och kommunerna ges 
tillfälle att till den 15 oktober svara på nio preciserade frågeställningar. 
Länsstyrelsen kommer därefter att bearbeta remissmaterialet med 
utgångspunkt från de synpunkter som förväntas komma in och därefter skicka 
en ny, bredare remiss. LRF har tagit del av materialet och valt att kommentera 
(dessa kommentarer gick ut tillsammans med kallelsen till dagens möte), men 
kommer att ges tillfälle till nya kommentarer i nästa remisskede.  
 

6. ÖVRs hemsida (uppdrag 1 enligt förra protokollet, pkt 2a i Arbetsplanen). 
Michael och Richard Nilsson, webmaster för ÖVR, träffades den 5 oktober och 
gick igenom ÖVRs hemsida. Resultatet av genomgången framgår av de 
anteckningar som biläggs detta protokoll. 
Beslöts att punkten ”Hemsidan” kommer upp igen på nästa styrelsemöte. 

 
7. Framtida utbyggnad av flödesmätningar 

Det föreslås att ÖVR kontaktar Simrishamns kommun angående möjligheterna 
att utnyttja flödesmätningar vid kommunens vattenverk.  
Michael kontaktar Björn Ericsson (eller annan ansvarig person på kommunen). 
Vid positivt besked tar Michael kontakt med den finska konsult, som svarar för 
flödesmätningar i Julebodaån och ber om en offert för att utföra flödesmätningar 
vid vattenverket. 
 

8. ”Laget runt” 
Charlotte informerar om att Nybroåns Vattenråd fått loss pengar som gör det 
möjligt att anställa en sekreterare. 
Sven berättar att han blir kontaktad av allmänheten om utsläpp och annat i 
vattendragen. Sven hänvisar normalt till miljöförbundet eller till larmnumret 112 
om skadeläget verka akut. Styrelsen anser det lämpligt att Sven informerar 
ÖVR om inträffade incidenter (genom kontakt med Kenth). 
Kenth ser sin plats i rådet som ”miljöns väktare” och då främst när det gäller 
förändringar som berör fauna och flora i och kring vattendragen. Intressant att 
följa upp inventeringar och andra sammanställningar. 
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9. Övrigt 
Michael undersöker om Richard Nilsson vill stå kvar som postmottagare åt 
ÖVR. 
 

10. Kommande konferenser m m 
Lars meddelar att han kommer att delta i vattendagarna i Växjö. Charlotte 
kommer att delta som åhörare vid Vattenmyndighetens möte i Malmö den 12 
november. (Se förra protokollet).  
Charlotte har fått in samråd om två B-anläggningar, belägna inom 
Tommarpsåns avrinningsområde. 
Charlotte skickar underlagen vidare till Kenth, som sänder ut till styrelsen. 
 

11. Nästa möte är onsdagen den 2 december 2015, kl 09.00. Plats Länsstyrelsen, 
Malmö, grupprum Flommen.  
OBS! För att vi ska bli insläppta på länsstyrelsen måste Lars ordna med 
passagebrickor för var och en av oss. Meddela därför till Lars att ni 
kommer att delta i mötet! 
 

12. Michael avslutar mötet. 
 

 
/ Kenth 
 
Bilagor 
Reviderad (fastställd) dagordning 
Anteckningar från hemsidesmöte 5/10 2015. 


